

# ແບບຟອມການຍືນຍອມເຫັນດີ - ສໍາລັບການເປີດເຜີຍຊື່ ແລະຂໍ້ມູນສ່ວນຕົວຕໍ່ກັບຄົນອື່ນ

(ກະດູນາ ພິມ ຫຼື ຂຽນ ຍົກເວັ້ນແຖວລາຍເຊັນ)

ຊື່ຂອງທ່ານ: \_\_\_\_\_

ຊື່ຂອງໂຮງຮຽນ ຫຼືສະຖາບັນອື່ນທີ່ທ່ານໄດ້ຍືນຍອມຮ້ອງຮຽນນີ້ຕໍ່ກັບພວກເຂົາ: \_\_\_\_\_

- ແບບຟອມນີ້ຮ້ອງຂໍວ່າສໍານັກງານສິດທິພົນລະເມືອງ (OCR) ອາດຈະເປີດເຜີຍຊື່ ແລະຂໍ້ມູນສ່ວນຕົວອື່ນຂອງທ່ານໄດ້ຫຼືບໍ່ ໃນເວລາທີ່ OCR ຕັດສິນໃຈວ່າການເປີດເຜີຍດັ່ງກ່າວຈະຊ່ວຍໃນການສືບສວນ ແລະແກ້ໄຂການຮ້ອງຮຽນຂອງທ່ານ.
- ຕົວຢ່າງ, ເພື່ອຕັດສິນວ່າທາງໂຮງຮຽນໄດ້ເລືອກປະຕິບັດຕໍ່ກັບບຸກຄົນໃດໜຶ່ງ, OCR ມັກຈະຈໍາເປັນຕ້ອງເປີດເຜີຍຊື່ ແລະຂໍ້ມູນສ່ວນຕົວອື່ນຂອງບຸກຄົນນັ້ນຕໍ່ກັບພະນັກງານຢູ່ໂຮງຮຽນເພື່ອກວດສອບຂໍ້ເທັດຈິງ ຫຼືເອົາຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ. ໃນເວລາທີ່ OCR ເຮັດແນວນັ້ນ, OCR ແຈ້ງບອກພະນັກງານດັ່ງກ່າວວ່າການແກ້ໄຂຄັ້ນທຸກຮູບແບບຕໍ່ກັບບຸກຄົນນັ້ນ ແລະບຸກຄົນອື່ນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບບຸກຄົນນັ້ນແມ່ນຖືກຫ້າມ. ນອກນັ້ນ OCR ອາດຈະເປີດເຜີຍຊື່ແລະຂໍ້ມູນສ່ວນຕົວອື່ນຂອງບຸກຄົນນັ້ນໃນລະຫວ່າງການສອບຖາມພະຍານ ແລະການປຶກສາຫາລືກັບຜູ້ຊ່ຽວຊານຕ່າງໆ.
- ຖ້າ OCR ບໍ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດໃຫ້ເປີດເຜີຍຊື່ ຫຼືຂໍ້ມູນສ່ວນຕົວດັ່ງທີ່ອະທິບາຍຂ້າງເທິງ, OCR ອາດຈະຕັດສິນໃຈປິດການຮ້ອງຮຽນຂອງທ່ານ ຖ້າ OCR ຕັດສິນກຳນົດວ່າມັນຈໍາເປັນຕ້ອງເປີດເຜີຍຊື່ ຫຼືຂໍ້ມູນສ່ວນຕົວຂອງທ່ານເພື່ອຕັດສິນແກ້ໄຂວ່າທາງໂຮງຮຽນໄດ້ເລືອກປະຕິບັດຕໍ່ກັບທ່ານແທ້ຫຼືບໍ່.

**ໝາຍເຫດ:** ຖ້າທ່ານຍືນຍອມຮ້ອງຮຽນນໍາ OCR, OCR ສາມາດເປີດເຜີຍບາງຂໍ້ມູນສະເພາະກ່ຽວກັບການຮ້ອງຮຽນຂອງທ່ານຕໍ່ກັບສົມມວນຊົນ ຫຼືສາທາລະນະທົ່ວໄປ ເຊິ່ງລວມມີຊື່ຂອງໂຮງຮຽນ ຫຼືສະຖາບັນນັ້ນໆ; ວັນທີທີ່ທ່ານຍືນຍອມຮ້ອງຮຽນ; ປະເພດຂອງການເລືອກປະຕິບັດທີ່ມີໃນການຮ້ອງຮຽນຂອງທ່ານ; ວັນທີທີ່ການຮ້ອງຮຽນຂອງທ່ານໄດ້ຮັບການແກ້ໄຂ, ຍົກເລີກ ຫຼືປິດ; ເຫດຜົນພື້ນຖານສໍາລັບການຕັດສິນຂອງ OCR; ຫຼືຂໍ້ມູນອື່ນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ. ທຸກຂໍ້ມູນທີ່ OCR ເປີດເຜີຍຕໍ່ກັບສົມມວນຊົນ ຫຼືສາທາລະນະທົ່ວໄປຈະບໍ່ລວມມີຊື່ຂອງທ່ານ ຫຼືຊື່ຂອງບຸກຄົນທີ່ທ່ານຍືນຍອມຮ້ອງຮຽນໃນນາມຕາງໜ້າໃຫ້ເຂົາເຈົ້າ.

**ໝາຍເຫດ:** OCR ຮຽກຮ້ອງໃຫ້ທ່ານຕອບສະໜອງຕໍ່ກັບການຮ້ອງຂໍຂໍ້ມູນຂອງຕົນ. ການບໍ່ໃຫ້ຄວາມຮ່ວມມືໃນກິດຈະກຳການສືບສວນ ແລະການແກ້ໄຂບັນຫາຂອງ OCR ອາດຈະສົ່ງຜົນໃຫ້ປິດການຮ້ອງຮຽນຂອງທ່ານໄດ້.

## ກະດູນາ ເຊັນຊື່ຢູ່ຂັ້ນ A ຫຼືຂັ້ນ B (ແຕ່ບໍ່ແມ່ນເຊັນທັງສອງຂັ້ນ) ແລະສົ່ງຄືນຫາ OCR:

- ຖ້າທ່ານຍືນຍອມຮ້ອງຮຽນໃນນາມຂອງທ່ານເອງ, ທ່ານຄວນເຊັນຊື່ໃນແບບຟອມນີ້.
- ຖ້າທ່ານຍືນຍອມຮ້ອງຮຽນໃນນາມຕາງໜ້າໃຫ້ບຸກຄົນອື່ນ, ບຸກຄົນອື່ນດັ່ງກ່າວຄວນເຊັນຊື່ໃນແບບຟອມນີ້.

**ຂໍ້ຍົກເວັ້ນ:** ຖ້າການຮ້ອງຮຽນຖືກຍືນຍອມໃນນາມບຸກຄົນໃດໜຶ່ງທີ່ມີອາຍຸຕໍ່າກວ່າ 18 ປີ ຫຼື ເປັນຜູ້ໃຫຍ່ທີ່ຂາດຄວາມສາມາດທາງກົດໝາຍ, ແບບຟອມນີ້ຕ້ອງຖືກເຊັນຊື່ໂດຍພໍ່ແມ່ ຫຼືຜູ້ປົກຄອງຕາມກົດໝາຍຂອງບຸກຄົນນັ້ນ.

- ຖ້າທ່ານຍືນຍອມຮ້ອງຮຽນໃນນາມກຸ່ມຄົນ, ຫຼາຍກວ່າແມ່ນເປັນບຸກຄົນໜຶ່ງສະເພາະ, ທ່ານຄວນເຊັນຊື່ໃນແບບຟອມນີ້.

A. ຂ້ອຍຍືນຍອມໃຫ້ OCR ເປີດເຜີຍຕົວຕົນຂອງຂ້ອຍ (ແລະຕົວຕົນຂອງເດັກຜູ້ເຍົາ/ເດັກໃນຄວາມດູແລຂອງຂ້ອຍຜູ້ທີ່ຂ້ອຍຍືນຍອມຮ້ອງຮຽນໃນນາມເຂົາເຈົ້າ) ຕໍ່ກັບຄົນອື່ນເພື່ອຕັດສິນວ່າເປັນກິດຈະກຳການສືບສວນ ແລະການບັງຄັບໃຊ້ກົດໝາຍຂອງ OCR.

ລາຍເຊັນ

ວັນທີ

ຫຼື

B. ຂ້ອຍບໍ່ຍືນຍອມໃຫ້ OCR ເປີດເຜີຍຕົວຕົນຂອງຂ້ອຍ (ແລະຕົວຕົນຂອງເດັກຜູ້ເຍົາ/ເດັກໃນຄວາມດູແລຂອງຂ້ອຍຜູ້ທີ່ຂ້ອຍຍືນຍອມຮ້ອງຮຽນໃນນາມເຂົາເຈົ້າ) ຕໍ່ກັບຄົນອື່ນ. ຂ້ອຍເຂົ້າໃຈວ່າ OCR ອາດຈະຈໍາເປັນຕ້ອງປິດການຮ້ອງຮຽນຂອງຂ້ອຍ.

ລາຍເຊັນ

ວັນທີ

ຂ້ອຍຖະແຫຼງພາຍໃຕ້ບົດລົງໂທດຂອງການເວົ້າຄວາມເທັດອ່າມັນເປັນເລື່ອງຈິງແລະຖືກຕ້ອງວ່າຂ້ອຍແມ່ນບຸກຄົນທີ່ມີຊື່ຂ້າງເທິງ; ແລະ ຖ້າການຮ້ອງຮຽນແມ່ນອື່ນໃນນາມຕາງໜ້າໃຫ້ເດັກຜູ້ເຍົາ/ເດັກໃນຄວາມດູແລໃດໜຶ່ງ, ຂ້ອຍແມ່ນພໍ່ແມ່ ຫຼືຜູ້ປົກຄອງຕາມກົດໝາຍຂອງເດັກນັ້ນ. ຄໍາຖະແຫຼງນີ້ນໍາໃຊ້ພຽງແຕ່ກັບຕົວຕົນຂອງບຸກຄົນດັ່ງກ່າວເທົ່ານັ້ນ ແລະບໍ່ກວມເອົາການກ່າວອ້າງທີ່ອື່ນໃນການຮ້ອງຮຽນ.